
Motie inzet op energiebesparing

De gemeenteraad van Rotterdam, bijeen in vergadering op 7 en 9 juli 2015, ter bespreking van de Kaderbrief 
2015,

constaterende dat 
 de Rotterdamse woningcorporaties volgens het landelijke Energieakkoord tot 2020 in totaal 188.312 

labelstappen moeten maken (van gemiddeld D naar B) in een totaal van 119.366 corporatie-
woningen. Per jaar moeten dit 26.902 labelstappen zijn;

 het college in deze periode 'slechts' een ambitie heeft voor het verduurzamen van 7000 
huurwoningen (waarvan een groot deel corporatiewoningen) en hierover afspraken heeft gemaakt 
met de corporaties;

overwegende dat 
 de huidige energieprestaties van de Rotterdamse corporaties op 60% van de landelijke voortgang en 

40% van het vereiste tempo zit dat is afgesproken in het Energieakkoord;
 de vier grootste Rotterdamse corporaties aangeven in de huidige situatie en met de huidige 

stimuleringsregelingen de doelstelling voor 2020 niet te gaan behalen;

voorts overwegende dat
 prioriteit en ambitie op energiebesparing in woningen een win-win-win situatie kan opleveren: 

verbeteringen op het gebied van energie en milieu, lagere woonlasten en meer banen; 

verzoekt het college om
 te onderzoeken of een Rotterdams 'revolving' energiefonds, voor leningen aan verhuurders van 

sociale huurwoningen voor het energiezuiniger maken van hun voorraad, mogelijk is;
 te onderzoeken wat de gemeente Rotterdam nog meer kan bijdragen of kan doen om het 

verduurzamen van de sociale woningvoorraad te versnellen;
 en de raad hierover, voor de begroting van 2016, te informeren;

en gaat over tot de orde van de dag
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